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VESTBJERG SAMRÅD 

EN BY PÅ VEJ, EN BY FOR DIG OG MIG 

 

 

Samrådsmøde 07.08.2017 – Vestbjerg Skole 

Deltagere 

• Unge – elevrådet på Vestbjerg Skole –    Ej indkaldt 

• Ældre – Tove Poulsen (Udpeget af VAC) 

• Borgerforeningen – Kjeld Schulz (Udpeget af Vestbjerg Borgerforening) Afbud 

• Erhvervsforeningen – Allan Kvistborg (Udpeget af Vestbjerg Erhvervsforening) 

• Skole – Peter Rasmussen (Udpeget af skolen)   Afbud 

• Institutioner – Annette Klovnhøj (Udpeget af institutionerne) 

• VIF – Torben Carstensen 

• Uniformerede korps – Thomas Dam (Udpeget af FDF)   

• Uniformerede korps – Per Sander (udpeget af DDS)    

• Øvrige – Manfred Christensen (Udpeget af Sulsted menighedsråd) Afbud  

 

Dagsorden 

Hvad skal der gøres ved bymidten er ved fodboldbanen 

Det blev diskuteret, hvorvidt ”Haven” vil kunne påvirke området og byen. Der var enighed om, at det kun 

ville være positivt og gøre området pænere og et godt aktiv for byen. 

Der var til gengæld delte meninger om bænken. Der var ikke stor begejstring og spørgsmålet er også hvem 

der skal vedligeholde den og vil den blive ved med at være pæn. 

I stedet blev det diskuteret om man på en eller anden måde kunne drage fordel og udnytte det 

terrænforskel, der er. 

Det blev endvidere diskuteret om Tarzanstien havde den rette placering og om den eventuelt kunne flyttes 

op til skolen. Der kunne så være en almindelig sti i stedet for. 

Der vil stadig være mulighed for at købe fodboldbanerne og feks. lave butikker mm. 

Der vil være gode muligheder for at lave et ”Torv”, når fitness flytter. 

Torben, Tove og Per deltager på mødet den 9. august. 
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Referent: Allan Kvistborg 


